To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE MEDITERRANEAN & GULF INSURANCE COMPANY-JORDAN P.L.C Date: 20-08-2025 03:41:36 PM Subject: Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتوسط والخليج للتأمين-الأردن التاريخ: 20-08-2025 03:41:36 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي
The Board of Directors of THE MEDITERRANEAN & GULF INSURANCE COMPANY-JORDAN P.L.C cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 03-09-2025 at zoom to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة المتوسط والخليج للتأمين-الأردن دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 03-09-2025 الساعة 12:00 في زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 07-11-2024	قراءة محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 07-11-2024 والمصادقة عليه
Electing the members of the Board of Directors	انتخاب اعضاء مجلس الإدارة.
Other:	آخر:
any other matters that the general assembly may propose to include on the agenda in accordance with the provisions of the law	اي امور اخرى تقترح الهيئة العامة ادراجها على جدول الاعمال وفقا لاحكام القانون
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rafat Abdallat	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rafat Abdallat